

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Circular No. 21024

13th December 2021

Dear Parents/ Guardians,

Education and Careers Expo (S4)

To enhance students' understanding of educational opportunities and career market in Hong Kong, Career and Life Planning Section will organise a visit to Education and Careers Expo held by the Hong Kong Trade Development Council. Exhibitors from Hong Kong and other regions representing both local and overseas education institutions, government departments and private enterprises will be providing a convenient platform for students to learn more about further study paths and career options. Details are as follows:

Date: 22nd January, 2022 (Saturday)
Time: 1:30 p.m. – 3:30 p.m.
Venue: Hong Kong Convention and Exhibition Centre
Gathering Place: At the entrance of 1E Exhibition Hall of New Extension

Student participants should be in school uniform when attending the activity. They should arrive at the gathering place by 1:15 p.m. Please return the reply slip to the form teachers by 15th December, 2021. Thank you for your attention.

Yours faithfully,



Lee Ting Leung
Principal

Reply Slip (Circular No. 21024)

I, the parent/guardian of _____ (student's name) (class No.____) of Class _____, acknowledge the receipt of the circular regarding the Education and Careers Expo.

Parent's/ Guardian's Signature: _____

Parent's/ Guardian's Name: _____

Date: _____

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

通告編號：21024

敬啟者：

教育及職業博覽

香港貿易發展局將於香港會議展覽中心舉辦教育及職業博覽。為增加學生對升學及就業市場的認識，本校生涯規劃組將帶領學生參觀是次教育及職業博覽。本屆博覽會有來自各地的教育機構、政府部門和私人機構參展，學生定能從中了解更多升學就業的選擇。詳情如下：

日期：二〇二二年一月二十二日(星期六)
時間：下午一時三十分至下午三時三十分
地點：香港灣仔會議展覽中心
集合地點：會展新翼 1E 展覽廳前

同學須穿著整齊校服參與活動，並需自行前往展覽會場地，於下午一時十五分到達會場向負責老師報到。

請填妥回條，並囑咐貴子弟在十二月十五日或之前交回班主任。

此致
中四級家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

二〇二一年十二月十三日